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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

W  związku  z  bardzo  złym  stanem  obiektu  „Klasztor  Pobernardyński”  proszę  o
poinformowanie  mnie,  jakie  kroki  zostały  do  tej  pory  podjęte  celem  zabezpieczenia  tego
zabytkowego obiektu przed dalszą degradacją. W tej chwili  jest to już prawie ruina, a od czasu
pożaru mija już 15 lat, a obiekt zabytkowy, jeden z niewielu barokowych w mieście, praktycznie jest
nie do odbudowania. Czy planowane są dalsze kroki zabezpieczające obiekt, jakie?

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


